

Javni razpis za vzpostavitev ali nadgradnjo elektronskega poslovanja v MSP v obdobju 2019-2022 »E-POSLOVANJE 2019-2022«: Digitalizacija poslovnih procesov za proizvodnjo papirnatih vrečk

Podjetje Laj d.o.o. je na javnem razpisu za »Javni razpis za vzpostavitev ali nadgradnjo elektronskega poslovanja v MSP v obdobju 2019-2022 »E-POSLOVANJE 2019-2022« uspešno pridobil sofinanciranje za projekt operacije »Digitalizacija poslovnih procesov za proizvodnjo papirnatih vrečk«.

Cilj javnega razpisa z vidika Operativnega programa za izvajanje evropske kohezijske politike je z vzpostavitvijo ali nadgradnjo elektronskega poslovanja izboljšati možnosti MSP pri vstopu oziroma širitvi poslovanja na tuje trge in tako povečati njihovo mednarodno konkurenčnost.

Namen javnega razpisa je preko sofinanciranja upravičenih stroškov vzpostavitve ali nadgradnje elektronskega poslovanja podpreti MSP, ki lahko s prevzemom elektronskega načina poslovanja lažje vstopajo v globalne verige vrednosti in na nove trge, povečajo mednarodno konkurenčnost njihovega poslovanja, izboljšajo in pospešijo interakcijo s poslovnimi partnerji v tujini, učinkoviteje pošiljajo in zbirajo informacije ter izboljšajo odnose v celotni dobavni verigi.

Naložbo sofinancirata Republika Slovenija in Evropska unija iz Evropskega sklada za regionalni razvoj. Povezava na spletno stran EKP v Sloveniji: www.eu-skladi.si



REPUBLIKA SLOVENIJA
MINISTRSTVO ZA GOSPODARSKI
RAZVOJ IN TEHNOLOGIJO



EVROPSKA UNIJA
EVROPSKI SKLAD ZA
REGIONALNI RAZVOJ

Call for Proposals for Establishing or Upgrading E-Commerce in SMEs in the Period 2019-2022 "E-BUSINESS 2019-2022": Digitization of business processes for the production of paper bags

The company Laj d.o.o. has successfully obtained co-financing funds for the project "Digitization of business processes for the production of paper bags" in the public tender for "Public Call for the Establishment or Upgrading of Electronic Commerce in SMEs in the Period 2019-2022" E-BUSINESS 2019-2022.

The objective of the invitation to tender from the perspective of the Operational Program for the Implementation of the European Cohesion Policy is to improve the opportunities for SMEs to enter or expand their business to foreign markets by establishing or upgrading e-commerce and thus increasing their international competitiveness.

The purpose of the Call for Proposals is to co-finance eligible costs of setting up or upgrading e-commerce to support SMEs that can easily enter global value chains and new markets by adopting e-commerce, enhance the international competitiveness of their business, improve and accelerate interaction with business partners abroad, send and collect information more efficiently and improve relationships throughout the supply chain.

The investment is co-financed by the Republic of Slovenia and the European Union from the European Regional Development Fund. Link to the EKP website in Slovenia: www.eu-skladi.si



REPUBLIKA SLOVENIJA
MINISTRSTVO ZA GOSPODARSKI
RAZVOJ IN TEHNOLOGIJO



EVROPSKA UNIJA
EVROPSKI SKLAD ZA
REGIONALNI RAZVOJ

Die öffentliche Ausschreibung für Einrichtung oder Upgrade der digitalisierte Geschäft in MSP in Rahmen von 2019-2022 „E-Geschäft 2019-2022“: Digitalisierung von Geschäftsprozessen zur Herstellung von Papiertüten

Die Firma Laj d.o.o. war an der öffentlichen Ausschreibung »Öffentliche Ausschreibung für die Einrichtung oder Upgrade der Geschäft-Digitalisierung MSP im Zeitrahmen 2019-2022 »E-Geschäft 2019-2022«« erfolgreich und hat die Finanzierung für das Projekt: »Digitalisierung von Geschäftsprozessen zur Herstellung von Papiertüten« erhalten.

Ziel der Ausschreibung aus der Sicht von betriebliches Programm für die Ausführung der Europäische Kohäsionpolitik ist durch Einrichtung oder Upgrade der Digitalisierung der Geschäft MSP die Möglichkeiten bei Einstig bzw. Erweiterung der Geschäft ins Auslandsmärkte und somit die Anerkennung der internationale Wettbewerbsfähigkeit zu verbessern.

Zweck der Öffentlichen Ausschreibung ist durch Kofinanzierung der Zuschussfähige Kosten der Einrichtung oder Upgrade der Digitalisierung MSP zu unterstützen, der mit übernehmen der digitalisiertes Geschäft leichter in die globale Vertschöpfungsketten und neue Märkte eintreten, internationale Wettbewerbsfähigkeit zu vergrößern, Interaktion mit Geschäftspartner in Ausland zu verbessern und beschleunigen, die Informationen effizienter sammeln und verschicken und somit die Beziehungen in ganze Lieferkette zu verbessern.

Investition wurde von Republik Slowenien und Europäische Union von Europäische Fond für die regionale Entwicklung kofinanziert. Link zur Homepage EPK in Slowenien: www.eu-skladi.si



REPUBLIKA SLOVENIJA
MINISTRSTVO ZA GOSPODARSKI
RAZVOJ IN TEHNOLOGIJO



EVROPSKA UNIJA
EVROPSKI SKLAD ZA
REGIONALNI RAZVOJ